
 
 
 
 
Geachte heer Wiesenekker, 
 
Op 14 december 2023 heeft u namens de fractie ChristenUnie vragen gesteld over de 
schoolvoorziening basisonderwijs in nieuwbouwwijk Bloemendal. Hierbij 
beantwoorden wij de vragen. 
 

1. In hoeverre klopt het beeld dat in de groeiprognose is uitgegaan van een 
woonwijk van 1500 i.p.v. 1800 woningen waaronder een substantieel hoger 
aantal betaalbare  starterswoningen?   

 
Bij de leerlingenprognose 2022 is uitgegaan van de toen bekende woningbouwcijfers 
voor Bloemendal I, i.c. ca. 1300 woningen.  
 

2. Als dit beeld klopt, wat betekent dit voor de groeiprognose op basis van het 
nieuwe aantal woningen en is een hoger aantal klaslokalen dan niet 
passender?   

 
Een hoger aantal woningen betekent in de regel een hogere toename van het aantal 
leerlingen. In 2024 worden nieuwe leerlingenprognoses opgesteld op basis van de op 
dit moment bekende woningbouwplanning. Op basis van deze nieuwe 
leerlingenprognose wordt bekeken wat de ruimtebehoefte zal zijn.  
 

3. In hoeverre heeft u met het schoolbestuur gesproken over de gewenste 
invulling van passend onderwijs en waarom lijkt het boogde concept af te 
wijken van de wensen van  het schoolbestuur?   

 
De gemeente Barneveld heeft aangegeven uit te gaan van nieuwbouw voor 8 groepen 
en 8% voor passend onderwijs en 200 m2 voor kinderopvang. Bij amendement van 
september 2023 is besloten als basis voor een nieuw Masterplan een 17e 
conceptkader toe te voegen dat er een beargumenteerde keuze gemaakt wordt of en in 
welke mate bij nieuwbouw en vernieuwbouw ook recht kan worden gedaan aan de 
extra ruimtebehoefte voor passend onderwijs. Voor het uitvoeren van taken voor 
passend onderwijs is soms extra ruimte nodig, waarvoor dus extra vierkante meters 
nodig zijn. Het is echter van belang om eerst met de scholen uit de gemeente in 
gesprek te gaan in hoeverre hier behoefte aan is en te onderzoeken welke extra kosten 
hieraan verbonden zijn. Op basis hiervan kunnen we in het definitieve Masterplan 
Onderwijs Huisvesting een beargumenteerde keuze maken op dit thema.  
  
     4. In hoeverre bent u bereid om – als gevolg van de veranderde context, de druk 

op de  huidige nabij gelegen school én de veranderende omvang van 
Bloemendal - de volgende aanvullende maatregelen te bieden:   
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a.   In overleg met het schoolbestuur nu al voorbereidingen te treffen voor 
een toekomstige uitbereiding, zodat dit t.z.t. snel gerealiseerd kan 
worden?   

b.  In overleg met het schoolbestuur te zorgen voor semipermanente  
  schoollokalen conform bovenstaande?   

c. In overleg met het schoolbestuur toch meer klaslokalen te realiseren 
dan in het huidig voorstel? 

d.    In het geval van extra klaslokalen deze dusdanig te ontwerpen dat het 
in de toekomst – als er na vele jaren sprake kan zijn van leegstand - 
ook voor andere doeleinden geschikt kan zijn (bijv. als zorgcentrum, 
ontmoetingsplek etc.)?   

 
Het college verwacht ook een grote toestroom van leerlingenaantallen in de nieuwe 
wijk Bloemendal. Aangezien er echter op dit moment nog niet duidelijk is welke 
schoolkeuzes er gemaakt gaan worden door de ouders en kinderen, heeft het college 
aangegeven hier nader onderzoek te willen doen.  
 
Geadviseerd is om de te selecteren architect de opdracht mee te geven een school te 
ontwerpen op basis van de concept beschikking Programma huisvesting onderwijs 
2024 en bij het ontwerp en de constructie rekening te houden met de flexibiliteit van 
een mogelijke uitbreiding, tijdens de bouw en of in de nabije toekomst. Voor de nieuwe 
school in Bloemendal wordt vooralsnog uitgegaan van 8 leslokalen, 1 speellokaal en 
extra ruimte voor passend onderwijs en 200 m2 voor kinderopvang. Als de nieuwe 
prognose duidelijk laat zien dat meer lokalen noodzakelijk zijn, is er de mogelijkheid 
om de extra lokalen via het MIP aan de raad voor te leggen. 
 
Bij de in 2024 nieuw op te stellen leerlingenprognoses zal worden uitgegaan van de 
recente woningbouwplanning, bevolkingsgegevens en ervaring cijfers uit eerdere 
jaren. Hierbij moet worden opgemerkt dat het prognosticeren van leerlingen altijd 
ingewikkeld blijft en rekening gehouden moet worden met onvoorziene ontwikkelingen. 
Bij de bouw van een nieuw school wordt rekening gehouden met flexibele inzet van 
ruimte, die ingezet kan worden voor eventuele toekomstige maatschappelijke behoefte. 
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
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